
 
 
Församlingsrådets årsklocka  
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Föredragande Kyrkoherde Mia Bäck 
 

Församlingsrådets ordförande Siv Sandberg tog initiativ till att 
församlingsrådets skulle göra upp en årsklocka för rådets arbete. 
Föredraganden Mia Bäck gjorde ett förslag till årsklocka baserat på 
kyrkoherdens årsklocka. Förslaget diskuterades och förbättrades av 
Siv, Mia och församlingsrådets sekreterare Tove Peltoniemi. 
 
Årsklockan gör det möjligt för församlingsrådet att få ett slags 
helhetsbild av församlingsrådets arbete samt fungerar som en 
påminnelse om vilka ärenden som behöver behöver behandlas vid 
vilket möte. Arbetsgruppen hade också som mål att öka 
delaktigheten vid utformandet av viktiga styrdokument. 
 
 

Förslag Församlingsrådet diskuterar församlingsrådets årsklocka. 
 

Beslut Beslut enligt förslag. Församlingsrådets årsklocka sätts upp bland 
filerna på CloudMeeting. 

 


